

REF NO.: HDI230057

CREATIVE ZEN HYBRID PRO WIRELESS OVER-EAR HEADPHONES WITH BLUETOOTH LEAD



Creative Zen Hybrid Pro
无线产品前请读使用说明书
Model No./型号/型号: H1940

EMI Interference Class (EMC) Declaration: This product has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential environment. This product does not create, use, or emit radio frequency energy and it will not interfere with or be affected by the radio frequency energy of any licensed radio communication system. It is important to note that the equipment will not function in a particular location if the radio frequency energy from a licensed transmitter interferes with the equipment. It is the user's responsibility to file for correction of the equipment with the FCC.

Bluetooth: Bluetooth is a registered trademark of the Bluetooth SIG, Inc. The Bluetooth SIG is a consortium of companies that have developed the Bluetooth technology. The Bluetooth SIG is not responsible for the Bluetooth technology or the Bluetooth SIG. The Bluetooth SIG is a registered trademark of the Bluetooth SIG, Inc. The Bluetooth SIG is a consortium of companies that have developed the Bluetooth technology. The Bluetooth SIG is not responsible for the Bluetooth technology or the Bluetooth SIG.

Warranty: Creative Zen Hybrid Pro is covered by a 2-year warranty. For more information on the warranty, please visit our website at www.creative.com.

OVERVIEW



- 1. Comforting boomerang headband
- 2. Adjustable slider with ergonomic housing
- 3. Head Tracking Button
- 4. Playback Track Button
- 5. Call/End Call Button
- 6. Mic Mute (Luminate) Button
- 7. Charging LED Indicator
- 8. ANC Charging Port
- 9. Mic/Action Button (Headset/Bluetooth® pairing)
- 10. On-ear Controller (ANC mode)
- 11. Multi-Point Pairing Button
- 12. LED Status Indicator

DETACHABLE BOOM MICROPHONE

Available for Zen Hybrid Pro Classic and Zen Hybrid Pro X1 models only.

3.5mm CTIA Connector



Flexible Microphone Boom Arm

180° LED Indicator

Control

Power On/Off

LED Status Indicator

1s ON

1s OFF

1s ON

UNCAST AND BROADCAST MODES

UNCAST MODE

UNCAST MODE FOR CLASSIC AND ZEN HYBRID PRO X1 MODELS ONLY

UNCAST MODE

1. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

2. The LED indicator will turn red to indicate that the uncast mode is active.

3. Press the Mic/Action button to exit the uncast mode.

4. The LED indicator will turn blue to indicate that the uncast mode is inactive.

5. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

6. The LED indicator will turn red to indicate that the uncast mode is active.

7. Press the Mic/Action button to exit the uncast mode.

8. The LED indicator will turn blue to indicate that the uncast mode is inactive.

9. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

10. The LED indicator will turn red to indicate that the uncast mode is active.

11. Press the Mic/Action button to exit the uncast mode.

12. The LED indicator will turn blue to indicate that the uncast mode is inactive.

13. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

14. The LED indicator will turn red to indicate that the uncast mode is active.

15. Press the Mic/Action button to exit the uncast mode.

16. The LED indicator will turn blue to indicate that the uncast mode is inactive.

17. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

18. The LED indicator will turn red to indicate that the uncast mode is active.

19. Press the Mic/Action button to exit the uncast mode.

20. The LED indicator will turn blue to indicate that the uncast mode is inactive.

21. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

22. The LED indicator will turn red to indicate that the uncast mode is active.

23. Press the Mic/Action button to exit the uncast mode.

24. The LED indicator will turn blue to indicate that the uncast mode is inactive.

25. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

26. The LED indicator will turn red to indicate that the uncast mode is active.

27. Press the Mic/Action button to exit the uncast mode.

28. The LED indicator will turn blue to indicate that the uncast mode is inactive.

29. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

30. The LED indicator will turn red to indicate that the uncast mode is active.

31. Press the Mic/Action button to exit the uncast mode.

32. The LED indicator will turn blue to indicate that the uncast mode is inactive.

33. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

34. The LED indicator will turn red to indicate that the uncast mode is active.

35. Press the Mic/Action button to exit the uncast mode.

36. The LED indicator will turn blue to indicate that the uncast mode is inactive.

37. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

38. The LED indicator will turn red to indicate that the uncast mode is active.

39. Press the Mic/Action button to exit the uncast mode.

40. The LED indicator will turn blue to indicate that the uncast mode is inactive.

41. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

42. The LED indicator will turn red to indicate that the uncast mode is active.

43. Press the Mic/Action button to exit the uncast mode.

44. The LED indicator will turn blue to indicate that the uncast mode is inactive.

45. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

46. The LED indicator will turn red to indicate that the uncast mode is active.

47. Press the Mic/Action button to exit the uncast mode.

48. The LED indicator will turn blue to indicate that the uncast mode is inactive.

49. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

50. The LED indicator will turn red to indicate that the uncast mode is active.

51. Press the Mic/Action button to exit the uncast mode.

52. The LED indicator will turn blue to indicate that the uncast mode is inactive.

53. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

54. The LED indicator will turn red to indicate that the uncast mode is active.

55. Press the Mic/Action button to exit the uncast mode.

56. The LED indicator will turn blue to indicate that the uncast mode is inactive.

57. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

58. The LED indicator will turn red to indicate that the uncast mode is active.

59. Press the Mic/Action button to exit the uncast mode.

60. The LED indicator will turn blue to indicate that the uncast mode is inactive.

61. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

62. The LED indicator will turn red to indicate that the uncast mode is active.

63. Press the Mic/Action button to exit the uncast mode.

64. The LED indicator will turn blue to indicate that the uncast mode is inactive.

65. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

66. The LED indicator will turn red to indicate that the uncast mode is active.

67. Press the Mic/Action button to exit the uncast mode.

68. The LED indicator will turn blue to indicate that the uncast mode is inactive.

69. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

70. The LED indicator will turn red to indicate that the uncast mode is active.

71. Press the Mic/Action button to exit the uncast mode.

72. The LED indicator will turn blue to indicate that the uncast mode is inactive.

73. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

74. The LED indicator will turn red to indicate that the uncast mode is active.

75. Press the Mic/Action button to exit the uncast mode.

76. The LED indicator will turn blue to indicate that the uncast mode is inactive.

77. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

DE

DEKODIERUNG

DEKODIERUNG

1. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu aktivieren.

2. Das LED-Indikatorlicht wird rot, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus aktiviert ist.

3. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu deaktivieren.

4. Das LED-Indikatorlicht wird blau, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus deaktiviert ist.

5. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu aktivieren.

6. Das LED-Indikatorlicht wird rot, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus aktiviert ist.

7. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu deaktivieren.

8. Das LED-Indikatorlicht wird blau, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus deaktiviert ist.

9. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu aktivieren.

10. Das LED-Indikatorlicht wird rot, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus aktiviert ist.

11. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu deaktivieren.

12. Das LED-Indikatorlicht wird blau, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus deaktiviert ist.

13. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu aktivieren.

14. Das LED-Indikatorlicht wird rot, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus aktiviert ist.

15. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu deaktivieren.

16. Das LED-Indikatorlicht wird blau, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus deaktiviert ist.

17. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu aktivieren.

18. Das LED-Indikatorlicht wird rot, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus aktiviert ist.

19. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu deaktivieren.

20. Das LED-Indikatorlicht wird blau, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus deaktiviert ist.

21. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu aktivieren.

22. Das LED-Indikatorlicht wird rot, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus aktiviert ist.

23. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu deaktivieren.

24. Das LED-Indikatorlicht wird blau, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus deaktiviert ist.

25. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu aktivieren.

26. Das LED-Indikatorlicht wird rot, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus aktiviert ist.

27. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu deaktivieren.

28. Das LED-Indikatorlicht wird blau, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus deaktiviert ist.

29. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu aktivieren.

30. Das LED-Indikatorlicht wird rot, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus aktiviert ist.

31. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu deaktivieren.

32. Das LED-Indikatorlicht wird blau, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus deaktiviert ist.

33. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu aktivieren.

34. Das LED-Indikatorlicht wird rot, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus aktiviert ist.

35. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu deaktivieren.

36. Das LED-Indikatorlicht wird blau, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus deaktiviert ist.

37. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu aktivieren.

38. Das LED-Indikatorlicht wird rot, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus aktiviert ist.

39. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu deaktivieren.

40. Das LED-Indikatorlicht wird blau, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus deaktiviert ist.

41. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu aktivieren.

42. Das LED-Indikatorlicht wird rot, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus aktiviert ist.

43. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu deaktivieren.

44. Das LED-Indikatorlicht wird blau, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus deaktiviert ist.

45. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu aktivieren.

46. Das LED-Indikatorlicht wird rot, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus aktiviert ist.

47. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu deaktivieren.

48. Das LED-Indikatorlicht wird blau, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus deaktiviert ist.

49. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu aktivieren.

50. Das LED-Indikatorlicht wird rot, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus aktiviert ist.

51. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu deaktivieren.

52. Das LED-Indikatorlicht wird blau, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus deaktiviert ist.

53. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu aktivieren.

54. Das LED-Indikatorlicht wird rot, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus aktiviert ist.

55. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu deaktivieren.

56. Das LED-Indikatorlicht wird blau, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus deaktiviert ist.

57. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu aktivieren.

58. Das LED-Indikatorlicht wird rot, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus aktiviert ist.

59. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu deaktivieren.

60. Das LED-Indikatorlicht wird blau, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus deaktiviert ist.

61. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu aktivieren.

62. Das LED-Indikatorlicht wird rot, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus aktiviert ist.

63. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu deaktivieren.

64. Das LED-Indikatorlicht wird blau, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus deaktiviert ist.

65. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu aktivieren.

66. Das LED-Indikatorlicht wird rot, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus aktiviert ist.

67. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu deaktivieren.

68. Das LED-Indikatorlicht wird blau, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus deaktiviert ist.

69. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu aktivieren.

70. Das LED-Indikatorlicht wird rot, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus aktiviert ist.

71. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu deaktivieren.

72. Das LED-Indikatorlicht wird blau, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus deaktiviert ist.

73. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu aktivieren.

74. Das LED-Indikatorlicht wird rot, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus aktiviert ist.

75. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu deaktivieren.

76. Das LED-Indikatorlicht wird blau, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus deaktiviert ist.

77. Drücken Sie die Mic/Action-Taste, um den Dekodiermodus zu aktivieren.

78. Das LED-Indikatorlicht wird rot, um anzuzeigen, dass der Dekodiermodus aktiviert ist.

EN

UNCAST MODE

UNCAST MODE

1. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

2. The LED indicator will turn red to indicate that the uncast mode is active.

3. Press the Mic/Action button to exit the uncast mode.

4. The LED indicator will turn blue to indicate that the uncast mode is inactive.

5. Press the Mic/Action button to enter the uncast mode.

6. The LED indicator will turn red to indicate that the uncast mode is active.

7. Press the Mic/Action button to exit the uncast mode.

8. The LED indicator will turn blue to indicate that the uncast mode is inactive.